
O.BOK.0003.10.2013           Gostyń, 12 lipca 2013 r. 

 

Pan  

Jerzy Woźniakowski 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Gostyniu 

 

Nawiązując do wniosków i zapytań radnych zgłoszonych na XXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Gostyniu 28 czerwca br., poniżej informuję: 

 

Radny Piotr Radojewski: 

1) Poprosił o szerszą informację odnośnie kosztów budowy Rynku. 

Odpowiedź:  

Przedstawiam informację w sprawie kosztów budowy Rynku : 

 Wykonawca robót – POL- DRÓG            3.873.986,07 zł. 

 Dodatkowe zakupy na wniosek zamawiającego: kostka granitowa  

cięta (na chodniki), słupki i łańcuchy( wyższy standard), maszt, pompa 

 głębinowa wraz z osprzętem, kosze, ławka grająca,  

kaskady kwiatowe + przesadzanie i nasadzanie drzew            237.305,24 zł. 

 Dodatkowe koszty energetyczne na wniosek zamawiającego: roboty  

elektryczne: przyłącze energetyczne, opłaty energetyczne   34.911,65 zł. 

 Inspektor nadzoru        61.352,40 zł. 

 Projekt przebudowy rynku i projekt budowy kanalizacji deszczowej 72.816,00 zł. 

 Renowacja pomnika rozstrzelanych      35.209,12 zł. 

 Pozostałe wydatki: wizualizacja rynku, dzienniki budowy, badanie gruntu, 

opomiarowanie ogródków, ksero map, sprawdzenie kosztorysów             19.190,66 zł. 

 

Koszty ogółem za okres od 2011 - 2013 r. - stan na 1lipca 2013 roku. 

Opracował: Henryk Sadzki, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 



2) Zwrócił uwagę, że na placu zabaw przy ul. Leszczyńskiej jedna ze zjeżdżalni ma 

skruszone i wyłamane fragmenty drewna. Poprosił, aby przejrzeć place zabaw pod 

kątem ewentualnie uszkodzonych urządzeń. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że uszkodzone elementy zjeżdżalni na 

placu zabaw przy ul. Leszczyńskiej zostały naprawione przez administratora – ZGKiM 

w Gostyniu. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

 

Radny Michał Listwoń nawiązał do masowego uczestnictwa grup zorganizowanych  

w różnego rodzaju imprezach odbywających się na Rynku. Dzieci podczas występów  

w okresie wzmożonych upałów nie miały wody do picia. Poprosił o interwencję, jeśli sytuacja 

się powtórzy. Przy organizacji imprez sportowych, czy rekreacyjnych warto o takie elementy 

zadbać. 

Odpowiedź:  

Za logistykę imprez odbywających się na rynku i opiekę nad wykonawcami, niezależnie  

od ich wieku, odpowiada zawsze organizator. Organizatorem występów dzieci na rynku były 

przedszkola. Nie jest mi znany przypadek, aby podczas imprez, których organizatorem był 

Urząd Miejski w Gostyniu, zaszła opisywana przez Pana Radnego sytuacja.  

Opracował: Maciej Kretkowski, Naczelnik Wydziału Promocji 

 

Radna Elżbieta Śląska: 

1) Zwróciła się z pytaniem do dyrektora ZGKiM, jak w tej chwili wygląda zadłużenie 

lokatorów budynków mieszkalnych i socjalnych (w stosunku do danych otrzymanych 

przez radnych w ubiegłym roku). Czy zmniejszyło się, a jeżeli tak, to czy mieszkańcy 

zaczęli płacić, czy zastosowano inne formy odrabiania długu? 

Odpowiedź:  

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gostyniu informuje, że obecnie 

jest na etapie zamykania okresu sprawozdawczego - pierwszego półrocza roku 2013. 

W związku z powyższym szczegółowe informacje na temat stanu zadłużenia 

przekazane zostaną w terminie do 22.07.2013 r. 

Opracował: Marcin Krawiec, Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gostyniu 



2) Zapytała, kiedy zostanie uporządkowany skatepark – zniszczona nawierzchnia. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że dokonano rocznego przeglądu płyty 

skateparku. Wszelkie ubytki i uszkodzenia zostaną usunięte do końca lipca 2013 r. 

przez wykonawcę. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

3) Zapytała, co z przejściem dla pieszych na ul. Kolejowej, o które już kiedyś 

wnioskowała. Mieszkańcy prosili, aby w miejscu sklepu pn. „Kolonialka” usytuować 

przejście dla pieszych. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że rozważa możliwość wyznaczenia 

przejścia dla pieszych, ewentualne wykonanie przejścia nastąpi po przedstawieniu  

i akceptacji na posiedzeniu Komisji ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach 

powiatowych i gminnych na terenie Powiatu Gostyńskiego.  

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

4) Przypomniała o wniosku odnośnie rozrysowania inwestycji, jakie są na terenie miasta. 

Radni mieli otrzymać to drogą elektroniczną. Minęło kilka miesięcy i nic nie 

wiadomo. 

Odpowiedź:  

Informuję, że 8 marca br. w nawiązaniu do wniosku Radnego Piotra Radojewskiego 

zgłoszonego na XXIV sesji Rady Miejskiej w Gostyniu został wysłany drogą 

elektroniczną wykaz wszystkich zaproponowanych przez mieszkańców inwestycji, 

które pretendowały do ujęcia w budżecie na 2013 r. E-mail w przedmiotowej sprawie 

został raz jeszcze wystosowany do Pani Radnej 10 lipca br.  

Opracowała: Hanna Marcinkowska, Skarbnik Gminy 

 

5) Zwróciła się z pytaniem w kwestii programu „Przyjazny samorząd”. Jak wygląda 

realizacja, ile rodzin zostało objętych, ile osób niepełnosprawnych, czy karta cieszy 

się zainteresowaniem? 

Odpowiedź:  

Wnioski o wydanie karty Programu „Przyjazny samorząd” dla rodzin wielodzietnych, 

niepełnych, osób niepełnosprawnych i sprawujących opiekę nad osobami 



niepełnosprawnymi, są przyjmowane na terenie Gminy Gostyń od 2 stycznia 2013 

roku.  

Do 5 lipca br. wydano 451 kart uprawniających do zniżek                                                  

(w tym 39 dla osób niepełnosprawnych).  O zainteresowaniu programem świadczy 

liczba wydanych kart. 

Opracował: Jerzy Wabiński, Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 

 

Radny Grzegorz Skorupski: 

1) W nawiązaniu do złożonego kiedyś wniosku zwrócił się ponownie do burmistrza  

i przewodniczącego rady o wspólne działanie i utworzenie komisji bezpieczeństwa, 

która zajmie się przygotowaniem mapy miejsc niebezpiecznych w Gostyniu. Celem 

jest to, aby później móc wskazać policji, jak i straży miejskiej miejsca, które należy 

szczególnie patrolować. 

Odpowiedź:  

Proponuję ten temat włączyć do tegorocznego planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 

i Spraw Społecznych albo też uwzględnić takowy punkt w planie pracy na rok 2014.  

W posiedzeniu Komisji mogą wziąć udział przedstawiciele: Policji, Straży Miejskiej 

oraz inni zainteresowani członkowie Rady Miejskiej w Gostyniu.  

Dodam, że zarówno Policja jak i Straż Miejska dysponują wiedzą, które tereny trzeba 

monitorować w sposób szczególny, niemniej jednak uwagi Komisji Edukacji  

oraz wnioski z dyskusji w tej kwestii na pewno będą wykorzystane do dalszych 

działań tych służb. 

Opracował: Andrzej Maćkowiak, Komendant Straży Miejskiej w Gostyniu 

2) Poprosił, aby uwzględnić w przyszłorocznym budżecie przebudowę nawierzchni ul. 

Robotniczej. 

Odpowiedź:  

Wniosek w sprawie przebudowy ul. Robotniczej zostanie rozpatrzony przy 

założeniach do projektu budżetu na 2014 r. 

Opracował: Henryk Sadzki, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 

 



Radna Krystyna Hejnowicz: 

1) W nawiązaniu do złożonego kiedyś wniosku zapytała, kiedy będzie doświetlona ul. 

Kościelna? 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że do końca sierpnia bieżącego roku 

zostanie zamontowana lampa oświetlenia ulicznego, która niewątpliwie przyczyni się 

do poprawy bezpieczeństwa. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

2) Zapytała, co z budynkiem PKP? Czy sprawa została uregulowana? 

Odpowiedź:  

13 marca 2013 r. zostało wysłane do PKP S.A. pismo informujące, że Gmina Gostyń 

jest zainteresowana nieodpłatnym przejęciem nieruchomości oznaczonej  

wg ewidencji gruntów jako działka nr 1676/37 o pow. 0,1021 ha,  

położonej w Gostyniu przy ul. Przy Dworcu,  na cele związane z inwestycjami 

infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań własnych gminy. Z rozmowy 

telefonicznej przeprowadzonej z pracownikiem PKP wynika, że aktualnie toczy się 

procedura zmierzająca do przekazania nieruchomości na rzecz Gminy Gostyń.  

Opracowała: Justyna Sarbinowska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 

Radny Eugeniusz Rajewski: 

1) Zwrócił się z wnioskiem o naprawę łapacza wody deszczowej na zapleczu ul. 

Słowackiego. Łapacz jest w bardzo złym stanie technicznym po ostatnich opadach. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że zleci doraźną naprawę łapacza wód 

opadowych na zapleczu ul. J. Słowackiego w Gostyniu. Jednocześnie informujemy,  

że zwróciliśmy się o wprowadzenie do projektu planu wydatków na rok 2014 zadania 

dot. kompleksowej przebudowy łapacza wód wraz z pobudowaniem osadników 

piasku. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 



2) Zgłosił wniosek, aby na ul. Poznańskiej wymienić zniszczony kosz oraz zwiększyć 

liczbę koszy. 

 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że zlecono wymianę i uzupełnienie 

koszy ulicznych przy ul. Poznańskiej.  

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Radny Maciej Czajka: 

1) Zwrócił się z wnioskiem, aby skierować pismo do starostwa jako wykonawcy remontu 

i rozbudowy ciągu komunikacyjnego ul. Fabryczna – ul. Lipowa. Można teraz skręcać 

z ul. Lipowej w prawo i w lewo. Chodnik, który został wykonany jest bardzo wysoki  

i stwarza niebezpieczeństwo dla rowerzystów, rodziców z wózkami oraz osób 

niepełnosprawnych. Poprosił o szybką interwencję. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że wniosek został przekazany  

do Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu.  

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

2) Zgłosił wniosek, aby związek rozpatrzył na najbliższym spotkaniu możliwość 

wywożenia odpadów zielonych (biodegradowalnych) raz w miesiącu z posesji 

jednorodzinnych. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że wniosek został przekazany  

do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego. Odpowiedź zostanie 

udzielona w terminie późniejszym. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Radny Mirosław Żywicki zgłosił wniosek o wpisanie do przyszłorocznego budżetu 

pobudowania oświetlenia na ścieżce pieszo – rowerowej Gostyń – Gola. Na komisji złożył 

wniosek, żeby było to oświetlenie solarne typu parkowego. W kwestii dofinansowania 



zadania poprosił, aby w grudniu zwrócić się do urzędu marszałkowskiego o informacje, jakie 

to będą kwoty i kiedy będą przewidywali nabór wniosków. 

Odpowiedź:  

Wniosek w sprawie pobudowania oświetlenia na ścieżce pieszo – rowerowej Gostyń – Gola  

zostanie rozpatrzony przy założeniach do projektu budżetu na 2014 r. Dodatkowo informuję, 

iż na bieżąco prowadzony jest monitoring odnośnie możliwości dofinansowania realizacji 

ww. zadania ze środków zewnętrznych.  

Opracował: Henryk Sadzki, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 

Radny Andrzej Rogala: 

1) Zapytał, jak długo będzie straszyła reklama „Skoku” na deptaku? 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że Spółdzielcza Kasa Oszczędnościowo 

– Kredytowa im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego otrzymała zgodę na ustawienia 

reklamy w pasie drogowym ul. 1 Maja do 31 grudnia 2013 roku. Jednocześnie 

informujemy, że zwróciliśmy się do Kasy o rozważenie możliwości zmiany 

umocowania. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

2) Zwrócił uwagę, że przez prace przy oświetleniach przejść dla pieszych zapadają się  

w tej chwili chodniki. Niektórzy prywatni mieszkańcy wykonują prace na swoich 

posesjach, czy okolicach swoich posesji, przy wjazdach, używają ciężkiego sprzętu, 

co spowodowało zapadnięcie wjazdów. Poprosił, aby spowodować naprawę, najlepiej 

ten, kto uszkodził. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej zwrócił się do Wykonawcy robót instalacyjnych 

oświetlenia ulicznego o przegląd nawierzchni placu budowy. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

3) Odnośnie odpowiedzi na pytanie dotyczące remontu świetlic zapytał o malowanie 

ścian w świetlicy w Ziółkowie. 



Odpowiedź:  

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gostyniu informuje, że aktualnie 

prowadzone prace malarskie w świetlicy w Ziółkowie polegają na odmalowaniu  

do wysokości od 1 m do 1,5 m ścian najbardziej narażonych na zabrudzenia. 

Całkowity koszt odświeżenia wynosi ca 1.200,00 zł brutto. 

Opracował: Marcin Krawiec, Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

 

 

Z poważaniem 

 

 

   Burmistrz 

    /-/ mgr inż. Jerzy Kulak 
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O.BOK.0003.10.2013           Gostyń, 29 lipca 2013 r. 

 

Pan  

Jerzy Woźniakowski 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Gostyniu 

 

Nawiązując do wniosków i zapytań radnych zgłoszonych na XXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Gostyniu 28 czerwca br., poniżej informuję: 

 

Radny Jerzy Woźniakowski : 

1) Poprosił o przygotowanie planu rozwoju strefy gospodarczej. 

Odpowiedź: 

Strefa gospodarcza Czachorowo cały czas jest w trakcie rozwoju. W listopadzie 2009 r. Rada 

Miejska w Gostyniu uchwaliła kolejny już miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

dla strefy aktywizacji gospodarczej Czachorowo. W planie tym przeznaczono ponad 8 ha 

gruntów pod przemysł i usługi. W bieżącym roku Gmina Gostyń zwróciła się  

do spadkobierców majątku Czachorowo, których grunty objęte są ww. planem, o nabycie ok.4 

ha terenu przeznaczonego pod przemysł i usługi. Po sfinalizowaniu nabycia gruntu możliwe 

będzie podjęcie dalszych działań (np. budowa drogi) mających na celu zaktywizowanie tego 

terenu. Ponadto opracowywana jest koncepcja rozwoju strefy, wskazująca na potrzebę 

wykupienia dalszych gruntów pod przemysł oraz zbudowania właściwej infrastruktury. 

Opracował: Roman Sobkowiak, Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

2) Zapytał, jakie są możliwości inwestycyjne na terenach wiejskich, w jakim zakresie, 

gdzie powinno się inwestować?  

Odpowiedź: 

Realizacja przez Gminę inwestycji, w tym również na terenach wiejskich, związana jest  

z możliwością zapewnienia środków finansowych na ten cel w budżecie. Planowane większe 

inwestycje wpisywane są do WPF. Zakres inwestycji na terenach wiejskich obejmuje 

rozbudowę infrastruktury wodnokanalizacyjnej prowadzonej przez Zakład Wodociągów  
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i Kanalizacji w Gostyniu Sp. z o.o. oraz remonty dróg gminnych (m.in. w Leciejewie, 

Tworzymirkach, Starym Gostyniu, Siemowie, Stankowie, Goli) oraz istniejących obiektów,  

w tym szkół, placów zabaw, boisk, remiz strażackich. Gmina dofinansowuje także zadania 

samorządu powiatowego, czego przykładem jest remont drogi w Starym Gostyniu. Ponadto 

prowadzone są bieżące regulacje rowów, przepustów, dróg śródpolnych. 

Od 2011 roku na tereny wiejskie trafiło ok. 1 000 000 zł w ramach funduszu sołeckiego.   

Z tych środków zrealizowano dużo drobnych inwestycji, które były wskazywane przez 

poszczególne społeczności lokalne jako priorytetowe.  

Gmina inwestuje także w edukację na terenach wiejskich. Koszt utrzymania często bardzo 

małych szkół to kwota ok. 6 000 000 zł rocznie. Warto dodać, że od 2011 roku Gmina 

finansuje opiekę przedszkolną na terenach wiejskich, obejmując nią ok. 120 dzieci w wieku 

od 3 do 4 lat. 

Obecnie trwa remont elewacji kompleksu szkolnego w Daleszynie (koszt ok. 200 tys. zł) oraz 

remont świetlicy w Kosowie (koszt ok. 210 tys. zł.) Planuje się także remont świetlicy  

w Siemowie za kwotę ok. 600 tys. zł. Koszt utrzymania świetlic wiejskich to rocznie kwota 

ok. 300 tys. zł.  

Dobiegła też końca modernizacja oświetlenia ulicznego polegająca nie tylko na wymianie 

opraw na energooszczędne, ale także na zamontowaniu nowych punktów świetlnych. Na ten 

cel Gmina wydatkowała ok. 1 500 000 zł. Ponadto w Leciejewie i w Markowie powstały 

solarowe punkty oświetlenia ulicznego.  

W 2014 roku na tereny wiejskie trafi ok. 1 000 000 zł ze sprzedaży gruntów sołeckich. Środki 

te będą wydatkowane zgodnie z oczekiwaniami poszczególnych sołectw.  

Opracował: Roman Sobkowiak, Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 

Radna Elżbieta Śląska: 

1) Zwróciła się z pytaniem do dyrektora ZGKiM, jak w tej chwili wygląda zadłużenie 

lokatorów budynków mieszkalnych i socjalnych (w stosunku do danych otrzymanych 

przez radnych w ubiegłym roku). Czy zmniejszyło się, a jeżeli tak, to czy mieszkańcy 

zaczęli płacić, czy zastosowano inne formy odrabiania długu? 
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Odpowiedź:  

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gostyniu przedstawia dane dotyczące 

zadłużenia najemców: 

Zadłużenie na dzień 30.06.2013 r. wynosiło: 555.479,32 zł (448.706,51 zł należność główna; 

106.772,81zł odsetki) 

W tym: 

a) lokale użytkowe i garaże    8.351,43 zł (8.103,86 zł należność główna; 247,57 zł odsetki) 

b) lokale mieszkalne            547.127,89 zł (440.602,65 zł należność główna; 106.525,24 zł 

odsetki)  

- lokale komunalne                                         374.543,62 zł (należność główna) 

- lokale socjalne                                               66.059,03 zł (należność główna) 

Zadłużenie najemców lokali mieszkalnych w większości dotyczy osób notorycznie 

niepłacących bieżących zobowiązań. Ściągalność zaległości w stosunku do takich dłużników 

jest praktycznie zerowa.  

Nie posiadają oni stałej pracy a ich jedynym źródłem dochodu są świadczenia otrzymywane  

z Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyniu.  

Mając na uwadze niską skuteczność ściągalności zadłużenia, od listopada 2012 r. Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej wprowadził możliwość odpracowania części 

zadłużenia w formie rzeczowych świadczeń.  

W okresie zimowym świadczenia te obejmowały odśnieżanie wskazanych terenów.  

Podjęcie odpracowania zaproponowano 20 osobom, tylko 9 z nich rozpoczęło 

odpracowywanie.  

Po zakończeniu okresu zimowego znów zwrócono się do dłużników z możliwością 

odpracowania zadłużenia, tym razem przy utrzymaniu czystości w mieście – zamiatanie 

ręczne wskazanych terenów.  

Podjęcie odpracowania zaproponowano 36 dłużnikom, odpracowanie zadeklarowało 13 

dłużników, natomiast rozpoczęło 9. 

Dodatkowo dwóch dłużników w ramach odpracowania części zadłużenia pomalowało 

pomieszczenia biurowe na ul. Fabrycznej oraz świetlicę na ul. Górnej. 

W dniu 19.06.2013 r. 50 dłużnikom zaproponowano odpracowanie zadłużenia.  

W wyznaczonym terminie stawiło się 23 dłużników z czego 10 wyraziło chęć podjęcia pracy 

polegającej na okopywaniu drzew.  

W okresie od listopada do maja 2013 r. dłużnicy odpracowali 18.231,21 zł (w tym: 17.719,55 

zł należności głównej oraz 511,66 zł odsetek od nieterminowych wpłat). 
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Każdy z dłużników informowany jest o możliwości rozłożenia zaległości na raty. Warunkiem 

zawarcia takiej umowy jest bieżące regulowanie należności z tytułu najmu.  

W przypadku, gdy dłużnik kilkakrotnie deklarował spłatę zadłużenia w miesięcznych ratach  

i nie wywiązywał się z zobowiązań, kolejna umowa na raty mogła zostać zawarta po spłacie 

większej części zadłużenia.  

Obecnie podpisanych jest 14 umów na raty (w tym dwie za uprzednią zgodą Burmistrza 

Gostynia – zaległość powyżej 10.000,00 zł). 

W przypadku dłużników zalegających z opłatami powyżej trzech miesięcy sprawa kierowana 

jest na drogę sądowej egzekucji. Uzyskano już w ten sposób nakazy zapłaty na łączną kwotę 

406.229,39 zł.  

Po uzyskaniu klauzuli wykonalności nakaz sądowy może zostać skierowany do Komornika 

Sądowego w Gostyniu w celu egzekucji należności. Z uwagi na fakt, że większość nakazów 

zapłaty dotyczy stale powtarzających się dłużników, nie wszystkie kierowane są na drogę 

komorniczej egzekucji. Obecnie toczy się 20 postępowań komorniczych na łączną kwotę 

89.283,45 zł. Jedynie 5 z nich prowadzi do skutecznej egzekucji zadłużenia.  

Oprócz drogi komorniczej egzekucji wystąpiono również z pozwem o eksmisję. Obecnie na 

realizację oczekuje 4 wyroków eksmisyjnych (w tym 3 bez przyznanego prawa do lokalu 

socjalnego).  

W miesiącu sierpniu odbędą się dwie kolejne rozprawy eksmisyjne.  

Opracował: Marcin Krawiec, Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gostyniu 

 

2) Zapytała, kiedy zostanie uporządkowany teren wokół skateparku? 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że teren wokół skateparku przy ul. 

Leszczyńskiej zostanie uporządkowany w sierpniu 2013 r. przez administratora – ZGKiM. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Promocji złożyła wniosek dotyczący rozrysowania 

schematu parkowania na ul. Łaziennej i niektórych przyległych uliczek. 

Odpowiedź:  

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że jest w posiadaniu schematu organizacji 

parkowania przy ul. Łaziennej. W dniu 1 sierpnia 2013 roku zostanie wprowadzona zmiana 
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organizacji ruchu na ulicach Zamkowa, Podzamcze, Młyńska oraz ul. Łaziennej. Dzięki 

wprowadzeniu powyższych zmian powstanie ponad 20 nowych miejsc postojowych. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

 

 

Z poważaniem 

 

 Burmistrz 

     /-/ mgr inż. Jerzy Kulak 
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